
Persbericht

De algemene ledenvergadering heeft Paul Folgers op 23 mei jl. gekozen als 
voorzitter van Plaatselijk Belang Heino. In een korte introductie vertelde hij 
zich met name sterk te willen maken voor een grotere betrokkenheid en 
invloed van leden op de thema’s van Plaatselijk Belang.  

Paul Folgers is sinds een jaar of twee actief binnen PB Heino.  Hij woont sinds 1993 in Heino 
en was tot 2008 ondernemer. Daarna ging hij voor overheden werken. Van 2009 tot 2020 
werkte hij bij de Kamer van Koophandel in Noord Holland als procesmanager 
belangenbehartiger voor het bedrijfsleven met focus op toerisme, bereikbaarheid en 
economische ontwikkeling. Hij heeft aan veel processen leiding gegeven maar ook 
professioneel ondersteuning geboden aan veel bedrijfsverenigingen. Tussen 2009 en 2020 
woonde hij samen zijn vrouw in Alkmaar. Nu wonen ze “gelukkig” weer in Heino

Tijdens de algemene ledenvergadering van Plaatselijk Belang Heino heeft nog een aantal 
personele mutaties plaatsgevonden.

Zo werd nog een nieuw bestuurslid aan de leden voorgesteld: Ronald Roelen. Ronald 
vertelde aan de ALV wat over zijn gezin en werkzaamheden als manager bij Vattenfal 
Almere. Hij is daar mede verantwoordelijk voor de energietransitie. Hij wil zich voor PB 
onder meer inzetten om de belangen van Heino als geheel te bewaken bij de ontwikkeling 
van de Molenwijk. 

Tijdens de ALV  hebben Lisette Fuhler en Ria Hagenvoort zich, volgens rooster van aftreden, 
teruggetrokken uit het bestuur van PB. Zij waren niet herkiesbaar. Onder dankzegging van 
voorzitter ad interim Cor van Gasteren werden zij bedankt voor de inzet binnen het bestuur 
van PB. Ria was actief met de sociale thema’s die binnen PB aan de orde kwamen en Lisette 
vervulde de rol van secretaris en deed ook het nodige aan de communicatie.  Met een grote 
bos bloemen en met een gemeend applaus van de leden werd hun afscheid bezegeld.

Cor van Gasteren heeft de aanwezige door het programma begeleid. Naast de gebruikelijke 
bestuurlijke verantwoording,  zoals behandeling van de jaarverslagen en financiën,  gaf hij de 
leden een overzicht van de acties die het bestuur gedurende de lastige coronajaren had 
uitgevoerd. 

Namens de gemeente was Wout Wagemans aanwezig. Hij keek als wethouder terug op de 
vele jaren dat hij als bestuurder van de gemeente Raalte betrokken was bij Heino en ging 
nader in op de ontwikkeling van de Molenwijk. Hij vroeg om geduld omdat ondanks dat hij 
met de bewoners aan de Molenweg op één lijn is gekomen er nog wel een procedure loopt 
bij de Raad van Staten.

Vervolgens werd met de aanwezig leden en belangstellenden aan een 5 tal tafels 
geïnventariseerd welke punten bij de ontwikkeling van het centrum aandacht moeten 
krijgen.  Dit leverde heel veel aandachtspunten op.  Deze worden thematisch 
samengevoegd. Voor eind juni wordt er een 2e samenkomst belegd om samen met leden de 



resultaten verder uit te werken. Ook worden daar te vervolgstappen besproken.  Toen  werd 
er een toast uitgebracht. De leden gingen vol goede moed naar huis.


